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20. redna seja Občinskega sveta Občine Ribnica, 6.3.2014. 

- pobude, vprašanja in predlogi svetnikov  

 

Janez Merhar: 

- za ureditev kontejnerskega odvoza smeti na Knafljevem trgu (ni odvoza, okolica polna 

smeti) 

Odgovor: Komunala išče rešitve, vendar je največji problem, ker stanovalci ne ločujejo 

dosledno odpadkov. 

 

- za ureditev pešpoti v smeri Knafljev trg – trgovina Spar (nedokončana izvedba poti)  

Odgovor: Investitor večstanovanjskih objektov »Zlata ribica« je bila gospodarska družba 

Gramiz d.d. iz Kočevja. Uporabno dovoljenje za predmetne objekte je bilo izdano v 

začetku leta 2011. Kmalu zatem je bil za družbo Gramiz d.d. iz Kočevja uveden stečajni 

postopek. Stečajni upravitelj je g. Aleksander Šimon.  

Občina Ribnica je dne, 07.03.2012 na stečajnega upravitelja naslovila dopis v katerem smo 

ga opozorili in zahtevali, da se z območja gradbišča odstrani stolpni žerjav in dokonča 

rampa za gibalno ovirane osebe. Odgovora s strani stečajnega upravitelja nismo prejeli, je 

pa bil po enem letu odstranjen stolpni žerjav. 

 

- se prouči, kaj je s parkirnimi prostori ob bivši trgovini na Knafljevem trgu  

Glede parkirišča na Knafljevem trgu: 

Odgovor: Občina Ribnica je prodala zemljišče pod trgovino in manjši del funkcionalnega 

zemljišča, parc. št. 119/77 v izmeri 173 m2 in parc. št. 119/78 v izmeri 58 m2. Parc. št. 

119/17, na kateri je parkirišče,  je še vedno v lasti Občine Ribnica. Vse parcele se nahajajo 

v k.o. 1625 – Ribnca.  

 

- se uredi problematika najemnika občinskega stanovanja na Knafljevem trgu. 

Odgovor: Razen odgovora, ki smo ga za sejo OS pripravljali že v letu 2013, žal zaradi 

varstva osebnih podatkov ne moremo pripraviti.  

Splošno: V kolikor dobimo konkretne pritožbe s strani sosedov idr., pri vseh najemnikih 

ukrepamo enako – opomin, opomin pred tožbo, tožba na odpoved najemne pogodbe … 

Še enkrat pa opozarjam, da strokovne službe ne smejo razpravljati o konkretnih 

najemnikih zaradi zakonodaje iz področja varstva osebnih podatkov (razen če nam to pisno 

dovolijo posamezniki). 

ODGOVOR NA SVETNIŠKO VPRAŠANJE (stari) je objavljen na naslovu: 

http://www.ribnica.si/wp-content/uploads/2013/10/0-odgovori-16-redna-seja-os.pdf.   

 

Andreja Škrabec je predlagala, da občinska uprava pripravi poročilo o številu prijav na 

razpise, na koliko razpisih je bila uspešna in delež oz višina sofinanciranj v tem mandatu 

občinskega sveta. 

Odgovor: (v prilogi). 

 

Željko Valčić je predlagal, da Občinski svet izkaže javno zahvalo gasilskim društvo za 

delo, opravljeno pri odpravi posledic žleda.  

Odgovor: Zahvala bo objavljena v aprilski številki Rešeta. 

 

 

Župan Jože Levstek s sodelavci 

http://www.ribnica.si/wp-content/uploads/2013/10/0-odgovori-16-redna-seja-os.pdf

